

AGENDA STYREMØTE – NRK AVD. GJØVIK-LILLEHAMMER

20.09.2023

TID: 18.30

STED: Vertshuset Biri

Tilstede: Yvonne (Teams), Hege, May Britt, Silje, Linda

Forfall: Karen Sofie

SAKSNR	SAK	KOMMENTAR	ANSVARLIG
28/23	Godkjenning av innkalling til styremøtet		
29/23	Innkommen korrespondanse		
14.9	Lene: Spørsmål om hannhund	Henvist til RR Labrador	Linda
14.9	Deltager: Utbetalingsrapport		Hege
15.9	Medlem: Klippekurs	Fått forespørsel fra medlem om klippekurs, Kathrine Høvik er forespurt om å holde klippekurs	Linda
16.9	NRK: Spørsmål om utstillingspolitikken i NRK	Irrelevant for oss	Linda
16.9	NRK: Sponsoravtaler 2024	Info om sponsoravtale for hovedklubben og om hvilke alternativer avdelingene har	
18.9	Redaktør: Retrievernytt nr.3	Frist for å sende inn stoff til retrievernytt	Linda
20.9	Hege: Spørsmål om kvalifiseringsprøve	Videresendt til jaktkomiteen	Hege
22.9	Carine: Spørsmål om utstillingskurs	Jobbes med å få til kurs	Linda
24.8	Deltager: Få tilgang til LetsReg Booking	Info om bookingløsning	
25.8	Mona: Ønsker å kjøpe Retrieveren som apportør	Informert om at vi ikke har boka til salgs lenger	Linda
27.8	Birgitte: Spørsmål om kurs	Svart ut	Hege
28.8	Redaktør: Retrievernytt nr.3	Påminnelse om å sende inn stoff	Linda
29.8	NKK: Sluttoppgjør elektroniske påmeldinger 20-23009	Sluttoppgjør kvalifiseringsprøve	Hege
29.8	NKK: Anerkjent arrangement		
29.8	NKK: Kreditnota		Hege
30.8	Deltager: Utbetalingsrapport		Hege
31.8	Meier: Spørsmål om Veien mot kvalifiseringsprøven	Spørsmål om kvalifiseringsprøvekurs	Hege/Linda

AGENDA STYREMØTE – NRK AVD. GJØVIK-LILLEHAMMER

20.09.2023

31.8	Webmaster: Web-kurs	Forlenget påmeldingsfrist	
2.9	Sentral sporkomite: Teknisk arrangør Nordisk Viltspormesterskap	Spørsmål til alle avdelinger om noen kunne tenke seg å være teknisk arrangør for Nordisk viltspormesterskap 2024	
4.9	Ingun: Medhjelper jaktprøve	Meldt seg som medhjelper	Hege
4.9	Jaktkomiteen: Medhjelpere	Orienterer om medhjelpersituasjonen ifbm AK og EK-prøver 9.-10. september	Hege
6.9	Deltager: Utbetalingsrapport		Hege
7.9	NRK: Informasjonsmøte med hovedstyret 27.9	Egen sak	
7.9	Webmaster: Web-kurs 2023: AVLYSNING	Avlyst pga for få påmeldte	
12.9	Norsk Hjertestarter: Førstehjelpskurs		
12.9	NKK: Sluttoppgjør elektroniske påmeldinger		Hege
12.9	NKK: Anerkjent arrangement		
12.9	NKK: Sluttoppgjør elektroniske påmeldinger		Hege
12.9	NKK: Anerkjent arrangement		
12.9	Deltager: Utbetalingsrapport		Hege
12.9	NKK: Kreditnota		Hege
12.9	NKK: Kreditnota		Hege
14.9	NRK: Påmelding til infomøte 27.9	Infomøte med alle avdelinger via Zoom	
18.9	Kathrine: Leie av kursplass		Linda
18.9	Marlene: Trekker seg fra vervet i utstillingskomiteen		Linda
18.9	Marius: Leie av hall		Linda
20.9	NKK: Søknad om jakt – og brukshundprøver 2024		Hege
20.9	NKK: Søknad om Konge- og eller NKK pokal for prøvesesongen 2024		
30/23	Økonomi	Årsresultatet er foreløpig i minus (inkluderer jubileumsmiddag og vi venter på penger fra hovedklubben fra	

		<p>pinsen, samt venter på utbetaling fra NKK)</p> <ul style="list-style-type: none">- utstilling gikk ca 11 000,- i minus. Telefonmøte med styrets leder og en deltaker i utstillingskomite utført. Underskudd delvis pga dyre rosetter (brann hos leverandør), samt noe dyre flybiletter til dommere pga sen bestilling- jaktprøver har gått knapt i pluss	
31/23	Status komiteer	<p>Jaktkomiteen: Trenger flere folk inn i jaktkomiteen. Problemer med å få medhjelpere til prøver.</p> <p>Utstillingskomiteen: Begge trekker seg fra nyttår. Må jobbes med å få inn nye.</p> <p>Aktivitetskomiteen: Aktiviteten fortsetter i Brumunddal og på Gjøvik. Jobber med familiedag i høstferien.</p>	
11/23	Skape aktivitet	<p>Kurs: Satt opp flere kurs, noe avlyst grunnet manglende påmelding, fortsatt lite påmeldinger så fellesmail sendes ut. «Høstmorro» satt opp som kurs for hverdagshunden der man kan teste forskjellige aktiviteter og trene på hverdagsutfordringer.</p> <p>Aktivitetsdag i høstferien for barn/familie lørdag 14.10. Under planlegging.</p>	<p>Linda</p> <p>Marianne/Ma y Britt</p>

<p>22/23</p>	<p>Egen plass for klubben</p>	<p>Næroset som base, fortsetter dette arbeidet:</p> <ul style="list-style-type: none">- Potensiale for å sette opp brakke.- Gjerdedugnad.- Søke støtte om midler (Dnb) før 1.nov.- Be Margunn Tvedten om et møte.- Muligheter for å få måkt banen i vinter, evt klippe gress (vi dekker kostnaden).- Margunn sjekker ut mulighetene for å få opp igjen lys på banen. Vi må betale for strøm/lys, vedtatt ok. <p>Har undersøkt muligheter for hall i perioder i vinter, jobbes med.</p>	<p>Linda</p>
<p>32/23</p>	<p>Eventuelt</p>	<ul style="list-style-type: none">- Julemøte 6.12; Eksternt foredrag; Line-aktivisering for hverdagshunden- Fellesmøte for avdelingene på teams 27/9 – hvem deltar? Linda, Yvonne, Hege deltar.- Diskutert utfordringer med dugandsinnsats, trenger flere komiteemedlemmer, initiativtakere/veiledere til fellestreninger etc. Forsøke å få inn flere som kan bidra på fellestreninger/aktivitetsskapende tiltak,	<p>Alle</p>

kanskje man kan få til en
rulleringsordning..

Biri, 20.09.2023

Linda Solberg